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Bilag�til�forsvarsministerens�

skrivelse�af�28.�september�2006�

(Alm.del.)�

�
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Spørgsmål�nr.�Spørgsmål�nr.�Spørgsmål�nr.�Spørgsmål�nr.�61616161::::����

”Skal�svaret�på�spørgsmål�38�forstås�således,�at�den�anførte�antagelse�om,�at�JSF-

programmet�ikke�behøver�svare�på�anmodninger�om�yderligere�oplysninger,�er�korrekt?”�

Svar:Svar:Svar:Svar:����

Forsvarskommandoen�har�oplyst�følgende,�hvilket�jeg�henholder�mig�til:�

�

”JSF-programmet�svarer�gerne�på�anmodninger�om�yderligere�oplysninger.�Der�er�netop�i�

JSF-programmet�sikret�de�internationale�partnere�mulighed�for�både�at�stille�og�få�besva-

ret�de�spørgsmål,�partnerne�finder�relevante.�Erfaring�fra�den�hidtidige�deltagelse�i�JSF-

programmet�viser�således�også,�at�partnerne�modtager�ønskede�oplysninger,�og�får�kvalifi-

cerede�svar�på�stillede�spørgsmål.�Dette�ændrer�ikke�ved,�jf.�situationen�for�det�norske�

”Request�for�Information”,�at�der�er�ressourcemæssige�begrænsninger�på,�hvor�hurtigt�

der�fra�JSF-programmets�side�kan�udarbejdes�kvalificerede�svar�på�et�stort�antal�detalje-

rede�tekniske�og�økonomiske�spørgsmål.”�

Forsvarsudvalget 
FOU alm. del - Svar på Spørgsmål 61
Offentligt            


